

入党教育在线学习平台学员使用说明

-预备党员培训班

一、登陆

学习平台访问网址: <http://202.204.121.173/>, 点击【统一身份认证登陆】。



输入【学号及校园网登录密码】进入培训班学习界面。



二、理论学习

具体流程：

点击首页【姓名】图标→选择要学习的课程模块→点击【我要学习】→进入该课程模块后→选择要学习的课程（必修课程不用选择）→点击【选课】→开始学习。

This screenshot shows the 'Online Learning Platform for Party Membership Education' of Beijing Forestry University. The top navigation bar includes links for入党启蒙 (Party Membership Enlightenment), 积极分子 (Prospective Members), 发展对象 (Development Objectives), and 预备党员 (Probationary Party Members). The main menu has tabs for 首页 (Home), 理论学习 (Theory Learning), 培训总结 (Training Summary), 学习圈 (Learning Circle), and 资讯通知 (Information and Notifications). A red arrow points to the '理论学习' tab. Below it, a sub-menu for 'Online Course Learning' is shown, featuring a portrait of Marx and a link to 'My Courses'. A red arrow points to the '我要学习' (I Want to Learn) button at the bottom right of this section.

This screenshot shows the 'Premium Courses' section of the platform. The left sidebar has a 'Course Center' menu with options for 精品课程 (Premium Courses), 延伸阅读 (Extended Reading), and 视频资料 (Video Materials). The main content area displays a course titled '永远的《共产党宣言》——《共产党宣言》的当代价值' (The Everlasting 'Communist Manifesto' — The Contemporary Value of the 'Communist Manifesto') by Wang Xiangming. It includes a video thumbnail of the speaker, course details (3 lectures, 2 hours), and a '选课' (Select Course) button. A red arrow points to this '选课' button. Below the video, there are three smaller thumbnails for 'The Contemporary Value of the 'Communist Manifesto' (Part 1)', 'The Contemporary Value of the 'Communist Manifesto' (Part 2)', and 'The Contemporary Value of the 'Communist Manifesto' (Part 3)'.

注意事项：

1. 选修课程必须点击【选课】后才可被记录到总学时中；
2. 选修课程被选后不可更改；
3. 必修12.4课时必须全部观看，且必修+选修学习总学时达14课时要求，才为完成理论学习。
4. 学习过程中，可在个人中心→我的课程内，查看必修课程及选修课程，了解理论学习进度。

三、心得体会

具体流程：

点击首页【培训总结】图标→上传心得文件→查重通过后→等待教师审核通过。



The screenshot shows the login page of the Beijing Forestry University入党教育在线学习 platform. The top navigation bar includes links for入党启蒙、积极分子、发展对象、预备党员. Below the navigation is a red horizontal bar with buttons for 首页, 理论学习, 培训总结, 学习圈, 资讯通知, 钟伊发, and 退出. A red arrow points to the '培训总结' button. The main content area has a red border and contains a form for submitting a training summary. The form includes a note about anti-plagiarism, requirements for the summary, and submission instructions. A red arrow points to the '提交' (Submit) button at the bottom right of the form. The page also displays information such as查重相似度阈值: 50, 查重不通过次数上限: 3, 字数阈值: 1000, and 截止时间: 2022-04-10.

注意事项：

1. 心得体会提交截止时间为4月10日晚上24:00，超时后不可提交；
2. 本平台内设自动查重功能，在互联网文档、内置数据库等多方进行检索查重。第一次查重不通过可进行修改再次提交，**第二次查重不通过则无法提交心得体会，本次培训不予通过。**